
DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
STUDIERÅDET

Protokoll SRD8
2014–12–12

Studierådsmötesprotokoll 2014–12–12

Närvaro: Carolina Sartorius Studierådsordförande
Anna Lissborg Vice Studierådsordförande
Elise Eborn Studierådssekreterare, Jämlikhetsombud
Fabian Hellström Wibell Jämlikhetsombud
Per Ahlbom Jämlikhetsombud
Carl Nilsson Nyman Världsmästare, Kurskommissarie
Jens Elofsson Kurskommissarie
Peter Seimar Funktionär inom Studierådet
Niklas Karlsson Funktionär inom Studierådet
Filippa de Laval Funktionär inom Studierådet
Rasha El Manzalawy Funktionär inom Studierådet
Josefin Karlsson Ordförande
Sebastian Karabeleski Programmästare
Erik Gärtner Näringslivsordförande
Emma Holmberg Ohlsson
Viktor Attoff
Måns Ansgariusson

§1 OFMÖ Studierådsordförande Carolina Sartorius förklarade mötet öpp-
nat kl 12:10.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt

att godkänna dagordning.

§5 Föregående mötes
protokoll

Inga protokoll fanns att godkänna.

§6 Information från
Externa
Representanter

Carolina berättade att det varit UNA-möte där utbildningsbered-
ningen rapporterat om dispans när det gäller förkunskaper, och
att man inte får dispans om man är sjuk eller på utbytesstudier
då de måste vara konsekventa.
Per frågade om det går att få dispans om man läst en liknande
kurs.
Carolina svarade att det går bra.
Carl sade att de är trötta på folk som inte klarar förkunskaperna.
Per sade att någon borde gå ut med ett förtydligande.
Josefin sade att det inte är sektionens problem och att studieväg-
ledningen brukar tipsa om att söka dispans från förkunskaperna.
Carolina sade att hon skulle tipsa studievägledningen om detta.
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Carolina berättade att hon varit på SRX-möte igår där de pra-
tat vidare om en enkät om studievägledningen, och att Alex-
ander Theofanous pratar med Elisabeth vid studievägledningen
om detta. Hon sade även att EIT valt en ny prefekt, Daniel Sjö-
berg, och nya studierektorer, Martin Hell och Erik Lindt. Hon
hade även varit på instutitionsstyrelsemöte där det visat sig att
reglerteknik får mer pengar på grund av omfördelningen efter
nedskärningarna.

§7 Meddelanden Filippa berättade att Matteinstutitionen tänkt sluta hålla omten-
tor då de har ordinarie tentor så ofta, och att LU håller på att göra
något åt problemen med eduroam. Hon sade även att man kan
hjälpa till med K-sektionens bal den 17 maj.

Per berättade att Speak Up Days på våren rekryterar folk nu, så
om man vill kan man maila speakup@tlth.se.

Carolina berättade att det är sektionsmöte på måndag.

§8 Valärenden och
nomineringar

Följande personer nominerades till posten Instutitionsstyrelsen
för datavetenskap, Ordinarie mandatperioden 2015-01-01 – 2015-
12-31:

• Filippa de Laval, dat13fde.

• Carl Nilsson Nyman, mat10cni.

Mötet beslöt

att välja Filippa de Laval till Instutitionsstyrelsen för datave-
tenskap, Ordinarie mandatperioden 2015-01-01 – 2015-12-
31.

Mötet beslöt

att välja Carl Nilsson Nyman till Instutitionsstyrelsen för data-
vetenskap, Suppleant mandatperioden 2015-01-01 – 2015-
12-31.

Följande personer nominerades till posten Instutitionsstyrelsen
för EIT, Ordinarie mandatperioden 2015-01-01 – 2015-12-31:

• Josefin Karlsson, dic11jka.

Mötet beslöt

att välja Josefin Karlsson till Instutitionsstyrelsen för EIT, Ordi-
narie mandatperioden 2015-01-01 – 2015-12-31.

Följande personer nominerades till posterna HMS-kommitén för
E-huset, Husstyrelsen för E-huset och Skyddsombud mandatpe-
rioden 2015-01-01 – 2015-12-31:

• Carl Nilsson Nyman, mat10cni.
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Mötet beslöt

att välja Carl Nilsson Nyman till posterna HMS-kommitén för
E-huset, Husstyrelsen för E-huset och Skyddsombud man-
datperioden 2015-01-01 – 2015-12-31.

Följande personer nominerades till posten Världsmästare 2015-
01-01 – 2015-06-30:

• Amelia Andersson, bas12aan.

Mötet beslöt

att välja Amelia Andersson till Världsmästare mandatperioden
2015-01-01 – 2015-06-30.

Följande personer nominerades till posten Studierådssekreterare
2015-01-01 – 2015-06-30:

• Rasha El Manzalawy, dat13rel.

Mötet beslöt

att välja Rasha El Manzalawy till Studierådssekreterare man-
datperioden 2015-01-01 – 2015-06-30.

§9 Avslutade kurser C-programmering

Per sade att det verkar som många tycker att kursen har varit
otydlig, men att det ska bli bättre framöver.

Datakommunikation

Rasha berättade att Datakommunikationen hade fått bra kritik
på CEQ-mötet, men att labbhänvisningen till labb 1 ska förbätt-
ras.

Avancerad Datasäkerhet

Per sade att det kommit fram mycket kritik på CEQ-mötet och
att det var olika åsikter om vad det borde vara för kursinnehåll,
men att kursmaterialet ska bli tydligare, att det ska införas ett
quiz och att innehållet ska dras ned på.

Objektorienterad modellering och design

Elise sade att C:arnas tenta innehöll en fråga om tillståndsmaski-
ner, och att det verkar ha ingått i resultatet.

Carl sade att de internationella studenterna inte fått sina tentare-
sultat än.
Lina berättade att de har kommit nu.

§10 Pågående kurser Datorarkitektur
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Carl sade att datorarkitekturen ska byta kursansvarig.

Programvaruutveckling i grupp

Carl sade att PVG:n skulle byta lärare, och undrade om de som
läste den nu har Ulf.
Filippa svarade att det var så.

Fysik

Anna sade att labbarna på fysiken har olika krav beroende på
vilken labbledare man har.
Carolina sade att de måste klaga så mycket som det går.

Programmeringsteknik för C & D

Måns sade att första uppgiften på kontrollskrivningen varit väl-
digt otydlig, och eftersom den var värd 22 poäng så avgjorde om
man förstod den uppgiften om man klarade tentan.

Funktionsprogrammering

Per sade att det varit problem med rättningen i funktionspro-
grammeringen.

§11 Övrigt Carl sade att instutitionsstyrelsen för datateknik ska kolla upp
vad som händer med nedskärningarna.

Carolina sade att snart börjar den internationella mottagningen.

§12 OFMA Mötesordförande Carolina Sartorius förklarade mötet avslutat kl
13:05.

Vid protokollet

Elise Eborn
Studierådssekreterare

Justeras

Carolina Sartorius
Studierådsordförande
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